
Dagsorden: Bestyrelsesmøde 

Deltagere: Helene, Kirsten, Kristian, Patrick, Anders, 

Kasper, Christina, Lone, Hanne, Kenneth, Anne, Linda og 

Signe 

Dato og tid: 5-12-2022 kl. 18:00-21.30 

Sted: Klokkekilde 

Mødeleder: Anne Laulund 

Referent: Linda 

 

 Emne 

 

Punkt 

type1 

Tid og ansvarlig Mål/formål Referat 

 Julefrokost  18:00-19:05   

1  Siden sidst 

• 3 minutter til hver 

afdeling 

• 3 minutter overordnet 

O 19:05-19:25 

Ledelsen 

 Lindbjerg: Den nye vuggestue er startet, de gør det rigtig godt. 

Barnevognsskuret mangler desværre stadig 

Brønsgård: Der er kommet pris på renovering af toiletforholdene, 

det bliver sat i gang i januar. 

Andedammen bliver fyldt op med jord. 

HR har været ude og tale med personalet i forhold til APV´en. De 

kom frem til at der skal laves et lille udvalg (en fra hvert hus) som 

mødes med Kenneth en gang imellem og taler om hvad der rører 

sig derude.  

Der bliver spurgt ind til Brønsgårds legeplads. Vi taler om at vi gerne 

vil længere i byggeprocessen så vi ikke får etableret noget hvor der 

kort efter skal bygges. 

Gården: Linda har overtaget de pædagogiske leder opgaver på 

gården. Hun er ved at lære alle at kende derovre. 

Blomsterhaven: Alt går godt 

Klokkekilde: Der er ved at komme en plan for bussen, alle er ved at 

lande i ”det.” 

 
1 O: orientering; D: drøftelse; B: beslutning 



Der lukkes for børnehavepladser udefra, pr 1.3.23 

Når bussen ikke er er i brug på Klokkekilde bliver den booket af de 

andre afdelinger.  

  

2 Kort info ift. nybyggeri 

Samt proces ift. overskrifter i 

forbindelse med nybyggeriet 

D 19:25-20:10 

Anne 

 Vi har haft byggemøde med de medarbejdere der var interesseret. 

På torsdag d 8.12.22 er der byggemøde med ”byggeudvalget” fra 

bestyrelsen. 

 

Der er blevet lavet et medarbejderudvalg med en repræsentant fra 

hver afdeling. 

 

Anne præsenterer powerpoint med tidslinjen for det nye byggeri. 

 

Værdiord fra bestyrelsen: 

Kirsten 

Tryghed (for forældre, børn og voksne)  

Alsidigt (der skal være noget for enhver – heste, sangglad mm.) 

Kreativt 

 

Anders: 

Her skaber vi det hele menneske 

Her skaber vi Samfundsborgere 

Her rummer vi det hele barn 

Anerkende, indlevende og undersøgende går vi til hverdag 

 

Christina: 

Anerkendelse (både børn og personale) 

Dialog 

Åbenhed 

Tryghed 

 

Helene: 

Fundament (Arbejde med selvværd og selvtillid) 



 

Patrick: 

Tryg 

Fundament 

(Lego)klodsen 

Forløse potentiale 

Imødekommenhed 

Dyr 

 

Kasper: 

Nysgerrighed (nysgerrigheden skal dyrkes) 

Aktivitet (børnene skal underholdes via aktivitet) 

Diversitet (Vi skal kunne rumme det hele) 

Sjov på hovedet (sætte os i børnenes perspektiv) 

Ud af boksen (Lad os ikke altid gøre som de andre, men det der 

giver mening for vores børn) 

 

Kristian: 

Storslået børneliv 

Stjernestunder 

3 Indledende tanker ift. 

overflytning til Brønsgård 

2023 samt samarbejde med 

friskolerne 

D 20:10-20:30  Der tales om vigtigheden af at forældrene ved og orienteres 

omkring, hvornår børnene rykker videre på nye stuer. Både dem 

der skal ud på Brønsgård i førskolen, men også de Musvitter der 

bliver Mejser, de Mariehøns/Græshopper der bliver til Biller og de 

Solsikker der bliver til Mælkebøtter. 

 Vi taler om hvordan kan vi gøre overgangen tryg for børnene? 

Vi tager punktet op igen 

I forhold til friskolerne: Vi kommer til de ting vi er inviteret til. 

Friskolen i Hammerum er god til at invitere til 

overleveringssamtaler. 

4 Proces omkring ansættelse af 

ny pædagogisk leder 

O 20:40-20:50  Der er 15 der har søgt stillingen – der er indkaldt til samtale. 



5 Referat fra Samrådsmøde O 20:50-21:05 

Patrick og Kristian 

 Patrick fortæller om hvad de har hørt om på samrådsmøde. De 

blev præsenteret for ”her lærer vi sprog.” 

Der er blevet oprettet en Aula gruppe for bestyrelsesmedlemmer. 

Jens Andersen Psykolog holdt oplæg. 

Samrådets FU (forretningsudvalg) Patrick er nu med i udvalget 

6 Forslag til faste punkter på 

dagsordenen 

D 21:05-21:15  Hver især kan sende punkter til Anne hlhas@herning.dk 

7 Evt. D 21:15-21:30  Der bliver spurgt til om tørreskabene bliver tændt igen når nu 

elpriserne er ved at være normaliseret – som det ser ud nu bliver 

de ikke tændt igen i vintermånederne. 

 

Der bliver spurgt ind til hvad årsagen er til at der er forskel på 

hvordan man fejrer børnenes fødselsdage i de forskellige 

afdelinger. Det er hver stue der har fået lov at beslutte hvad de 

ønsker at gøre, ligeledes står de hver især selv på mål for valget. 

 

Vi taler om at hvis man har nogle ting man ikke ved hvad betyder 

eller der er noget man ikke forstår, så send en mail til Anne 

hlhas@herning.dk så vil vi prøve at forklare.  

8 PUNKTER TIL KOMMENDE 

MØDER 

D   Tanker ift. børn, der skal skoleudsættes 

Punkt 3 tages op igen 
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